
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.541.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz Żmuda zagłosił następujące 

wnioski: 

1) Zwrócił się z zapytaniem czy jest możliwość zawarcia porozumienia z wykonawcą, aby 

odratować ul. Dunajcową, która po otwarciu mostu w Ostrowie jest mocno eksploatowana.  

2) W związku ze zwiększonym zapotrzebowaniem na napoje i lody i rozpoczętym  okresem 

wakacyjnym wiele osób zgłaszało problem z opróżnianiem koszy na śmieci. Poprosił  

o zwrócenie uwagi na ten problem. 
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